
Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia dňa 20.11.2024 

  

 

Zasadnutie: 20.11.2024 

 

Prítomní: Z. Kolman Šebestová, A. Sarlós, A. Hájková, , P. Klučka, J. Vydra 

 

Neprítomný:   T. Kratochvílová, M. Ondrejkovič, V. Weber 

 

Hostia:  Ľ. Orságová, V. Holzhauserová 

 

Tajomník: M. Michrina 

 

 

Otvorenie, schválenie programu 

 

 Predsedníčka komisie p. Z. Kolman Šebestová privítala členov komisie, otvorila 

komisiu dopravy, mobility a bezbariérovosti. Skonštatovala, že komisia je vzhľadom na 

počet prítomných členov uznášaniaschopná. 

 

Program zasadnutia: 

 

 1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2. Návrh na zrušenie bodu c) uznesenia č. 462/2021 - cyklotrasa č. 19 - 

ukončenie stavebných prác a realizácia diela 

3. Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-

Petržalka rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu 

4. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2025 s výhľadom 

do roku 2027 

5. Zásady výberu členov orgánov v obchodných spoločnostiach a v ďalších 

právnických osobách s majetkovou alebo personálnou účasťou Miestneho 

úradu Petržalka 

 

Uznesenie:  Komisia dopravy, mobility a bezbariérovosti – hlasovanie k otvoreniu 

a schváleniu programu. 

 

Hlasovanie: Prítomných: 5            Za: 5            Proti: 0            Zdržal sa: 0         Nehlasoval: 0 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

  

 

 

K bodu č. 2:  Návrh na zrušenie bodu c) uznesenia č. 462/2021 - cyklotrasa č. 19 - 

ukončenie stavebných prác a realizácia diela 

 p. Holzhauserová sa vyjadrila k danému návrhu, jedná sa o cyklotrasu č. 19, 

ktorá mala viesť od Jiráskovej k ŽST Petržalka. Pre konkrétnu cyklotrasu, bola 

vytvorená kompletná projektová dokumentácia, bola podaná žiadosť 

o stavebné konanie, boli informované dotknuté orgány a pod. MČ 



požiadala správcu bytového o hlasovanie vlastníkov pozemku, keďže 

pozemok nie je vlastníctvom MČ cez ktorý by mala cyklotrasa byť 

zhotovená. Hlasovanie sa uskutočnilo dňa 24.04.2023 až 07.05.2023, toto 

hlasovanie nebolo úspešné pre zhotovenie cyklotrasy. Bol pokus aj 

o rozdelenie a hľadanie iného riešenia, ale dané riešenie bolo taktiež 

neúspešné. Na základe neúspešného hlasovania, sa pristúpilo k tomu, že sa 

pozastavilo stavebné konanie a realizácia projektu sa zrušila. 

Diskusia: 

 

- p. Šebestová sa pýta na možnosť inej realizácie, keďže už bola vytvorená 

projektová dokumentácia a boli vynaložené finančné prostriedky 

- p. Holzhauserová odpovedá, že sa uvažovalo nad možnosťou prerušenia priamej 

trasy cyklotrasy, aby cyklotrasa neviedla cez dotknutý pozemok. Taktiež sa 

uvažovalo aj o obchádzke, avšak cyklotrasa by sa predražila a už by to nebola 

priama trasa ako bolo navrhnuté. 

- p. Sarlós  sa pýta prečo nie je riešením vytvorenie cyklotrasy k danému dotknutému 

pozemku a pokračovanie cyklotrasy za pozemkom 

- p. Holzhauserová odpovedá, že sa vychádzalo zo štúdie, ktorá bola pre cyklotrasy 

vytvorená, preto sa pristúpilo k danému rozhodnutiu 

- p. Klučka tvrdí, že by nemal byť dôvod ukončiť vytvorenie cyklotrasy, bežnou 

praxou v hl. m. Bratislava, že cyklotrasa vedie od bodu A do bodu B cez viac 

prerušovaných cyklotrás. Vedel by si predstaviť, prerušenie trasy pred dotknutým 

prejazdom a následné napojenie cyklotrasy za prejazdom 

- p. Holzhauserová odpovedá, že bola snaha to rozdeliť, ale hlasovanie vlastníkov je 

„neprekonateľné“ dodala 

- p. Sarlós dodáva, že je veľká škoda aby nebola vybudovaná cyklotrasa týmto 

rozhodnutím, keďže je pomaly už dotiahnutý projekt a pri narazení „technického 

problému“, ktorý je prekonateľný 

- p. Holzhauserová odpovedá, že projektová dokumentácia je pripravená, 

v súčasnosti nie je daný bod realizovateľný za týchto podmienok 

- o. Vydra dodáva, že je za to, aby sa cyklotrasa na danom úseku vybudovala bez 

toho aby sa v budúcnosti nezdvojnásobili náklady, keďže to je riešiteľné 

 

 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

 r u š í  

 

bod C uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

č. 462/2021 zo dňa 06.02.2021. 

 

 

 

Hlasovanie: Prítomných: 5            Za: 0            Proti: 5            Zdržal sa: 0         Nehlasoval: 0 

Záver: Uznesenie nebolo schválené 

 

 

 

K bodu č. 3:  Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-

Petržalka rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu 



 p. Orságová informuje o zapojení prostriedkov rezervného fondu, tie, ktoré 

boli schválené v kapitálových výdavkov v roku 2024 do rozpočtu roku 2025, 

zastupiteľstvo musí schváliť úpravu rozpočtu kde sa vrátia do rezervného 

fondu, plus sa znížia príjmy a aj výdavky MČ o tu istú sumu. V tomto prípade 

to je čiastka 1 804 564 EUR. Rozpis bodu 4.1.1 projektová dokumentácia 

v sume 13 500 EUR k rekonštrukcii komunikácií, bod 4.1.3 nedočerpanie 

kapitálových výdavkov 44 400 EUR. Všetky tieto nedočerpané kapitálové 

výdavky, sú zahrnuté „jedna k jednej“ do plnenia v návrhu rozpočtu pre rok 

2025. P. Orságová pokračovala informovaním ďalších bodov rozpočtu. P. 

Šebestová doplnila, či je možné informovať komisiu aj o bode Návrh 

rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2025 s výhľadom do roku 

2027, ku ktorému následne prebehlo hlasovanie o zaradenie tohto 

programu na prerokovanie. Po odsúhlasenom a schválenom bode 

programu, P. Orságová informuje k programu  „Doprava“ z Návrhu rozpočtu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2025 s výhľadom do roku 2027, bod 

4.1.1 – 1 960 000 EUR bežné, 1 103 000 EUR kapitálové. K bodu 4.1.4 

Zjednosmernenie ulice Znievska 10 000 EUR a bežné pre zabezpečenie 

vyhradeného parkovania 54 300 EUR. 

Diskusia: 

- p. Sarlós sa pýta, či má MČ vytvorené aj iné projekty pre výstavbu cyklotrás okrem 

cyklotrasy č. 19 

- p. Holzhauserová odpovedá, že pracujú na spojke cyklotrasy č. 17 medzi 

cyklotrasou č. 13  

- p. Sarlós hovorí, že bolo nerozpočtovaných 70 000 EUR na projektové 

dokumentácie 

- p. Holzhauserová odpovedá, že sa z toho niečo použilo, ale 44 400 EUR sa presúva 

- p. Sarlós sa pýta, či je nejaký plán na akých cyklotrasách sa aktuálne pracuje 

- p. Holzhauserová odpovedá, že sa pracuje na aktuálnych zadaniach, ktoré má 

„na stole“ 

- p. Šebestová upozornila aby sa neodbiehalo od témy a zhrnula body v rozpočte, 

ktoré boli prezentované 

 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

b e r i e   n a v e d o m i e 

 

informáciu o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti Bratislava-

Petržalka rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu 

 

 

Hlasovanie: Prítomných: 5            Za: 5            Proti: 0            Zdržal sa: 0         Nehlasoval: 0 

Záver: Uznesenie bolo vzaté na vedomie 

 

 



K bodu č. 4:  Zásady výberu členov orgánov v obchodných spoločnostiach a v ďalších 

právnických osobách s majetkovou alebo personálnou účasťou Miestneho 

úradu Petržalka 

 p. Sarlós informuje o zásadách výberu členov orgánov v obchodných 

spoločnostiach. Cieľom je zadefinovať princípy výberu do obchodných, 

príspevkových spoločnosti a rozpočtových organizácií mesta a MČ 

Bratislava – Petržalka. inšpiráciou boli zásady mesta. P. Sarlós informuje tiež, 

že má v pláne materiál zaslať na všetkých poslancov MZ. 

 

Diskusia: 

- p. Vydra a p. Hájková sa pýta, či budú zahrnuté pripomienky aby sa mohol s nimi 

oboznámiť  

- p. Sarlós odpovedá, že pripomienky už sú zahrnuté a dodáva, že je zahrnutá aj 

pripomienka od p. Juraja Mravca, ktorou sa bude zaoberať 

- p. Vydra sa pýta či to bude platiť od dňa schválenia MZ alebo od začiatku roka 

napr. 

- p. Sarlós odpovedá, že keďže je to ešte „živý materiál“ bude to predmetom ďalšej 

diskusie 

Uznesenie: Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Petržalka 

 

s c h v a ľ u j e 

 

Zásady výberu členov orgánov v obchodných spoločnostiach a v ďalších 

právnických osobách s majetkovou alebo personálnou účasťou Miestneho 

úradu Petržalka 

 

Hlasovanie: Prítomných: 5            Za: 5            Proti: 0            Zdržal sa: 0         Nehlasoval: 0 

Záver: Uznesenie bolo vzaté na vedomie 

 

 

 

 

 

 

 

 

Predseda komisie:  Ing. Zuzana Kolman Šebestová 

Tajomník komisie: Miloš Michrina 

 


